



HAMILTON CONTE  
PARIS

DIDRIK



## DIDRIK

Taking its inspiration from the 60s, Didrik is born from a long and elaborate construction process. Its unique structure, a combination of solid wood and fibre, is perfectly highlighted by its detailed upholstery; all of this accompanied by an exceptional level of comfort. Base available in wood, enameled iron or stainless steel.

Un fauteuil inspiré des années 60, Didrik est né d'un processus de construction long et élaboré. Sa structure, une combinaison unique de bois massif et de fibre, est parfaitement mise en valeur par ses coutures soignées ; le tout accompagné par un confort d'assise exceptionnel. Piètement disponible en bois, fer émaillé or stainless steel.

Designer: Fabian Pellegrinet Conte 2014

Type	W / SW (cm - in)	D / SD (cm - in)	H / SH (cm - in)	A (cm - in)	Cushion / Coussins (cm - in)	Fabric (m - yd)
<b>1P</b> HC01.130	80/48cm 30.7"/19.0"	90/51cm 33.5"/20.1"	105/42cm 41.3"/16.5"	52cm 20.5"	1 - 25x45cm 1 - 9.8"x17.7"	4.8 M 5.2 yd

W= width, D= depth, H= height, SW= seat width, SD= seat depth, SH= seat height, A= armrest height, Fabric = fabric requirements in linear meters.

W= largeur, D= profondeur, H= hauteur, SW= largeur d'assise, SD= profondeur d'assise, SH= hauteur d'assise, A= hauteur d'accoudoir, Fabric = besoins tissus en mètres linéaires.

[www.hamiltonconte.com](http://www.hamiltonconte.com)

**SOFAS & ARMCHAIRS**

All items presented are exclusive designs of the Hamilton Conte and its affiliated companies. The brand reserves the right to make any necessary product modifications to products without any prior notice.  
Tous les articles présentés sont des designs exclusifs de la marque Hamilton Conte et ses sociétés affiliées. La marque réserve le droit d'effectuer toute modification nécessaire aux produits sans indication préalable.